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افتتاحپروژهزیرگذرپلرودخانهشادچایبا
حضوراستاندارتهران

تج��ارت – بهارس��تان- عل��ی 
کیوانی ، همزمان با گرامیداشت 
هفت��ه نی��روی انتظام��ی و در 
راس��تای تحقق وعده ش��هردار 
نس��یم ش��هر،آئین افتتاح پروژه 
عمران��ی بهس��ازی زیرگذر پل 
رودخانه ش��ادچای در محدوده 
خیرآبادپایی��ن با حضور علیرضا 
فخاری استاندار تهران ،معاونین ایشان، نماینده شهرستانهای 
بهارستان، رباط کریم و پرند ، فرماندار بهارستان،  محمد رضا 
باباحس��ینی ش��هردار نسیم شهر و دیگر مسئولین شهرستانی و 
شهری برگزار شد.محمدرضا بابا حسینی شهردار نسیم شهر در 
حاش��یه این مراس��م گفت: با افتتاح و بهره برداری از این پروژه 
مهم،یکی از معضلات و گره های ترافیکی و زیست محیطی 
در این محدوده مرتفع ش��د و اجرای این پروژه عمرانی باعث 
سهولت در تردد شهروندان حفظ سلامت مردم و بهبود سطح 
کیفی س��اکنین در این منطقه ش��ده است.وی در ادامه با اشاره 
به اینکه این پروژه ترافیکی و زیست محیطی بصورت مشترک 
توسط شهرداری های نسیم شهر و گلستان انجام گرفته،افزود: 
طی سنوات گذشته تخلیه نخاله های ساختمانی و پسماندهای 
مختلف در بستر و حریم رودخانه شادچای توسط معدود افرادی 
که حقوق شهر و شهروندان را رعایت نمی کردند  و در نتیجه 
این موضوع سبب انباشت پسماند در رودخانه و متصاعد شدن 
بوی نامطبوع حاصل از آن بویژه در فصول گرم س��ال می ش��د 
و از طرفی مس��یر ورودی و خروجی غیر اس��تاندارد پل زیرگذر 
باعث نارضایتی مردم شده بود لذا به جهت لزوم برنامه ریزی و 
اقدامات ضروری در راستای رفع گره ترافیکی  واز طرفی حفظ 
محیط زیست و رسیدگی به درخواست های مردمی و باتوجه به 
برگزاری نشس��ت های تخصصی مدیران شهری و هماهنگی 
بعمل آمده از س��وی فرمانداری بهارس��تان و لزوم س��اماندهی 
مسیر آب این رودخانه با نگرش بر سیل های فصلی و از طرفی 
ضرورت رفع گره دیرینه ترافیکی در پل زیرگذر ،نهایتا پس از 
تلاش های شبانه روزی در حوزه عمرانی شهرداری،بحمدالله 
طی امروز سه شنبه هفدهم مهرماه 1۴۰3 این پروژه با حضور 
استاندار تهران و دیگر مسئولین شهری)استانی و شهرستانی( 
افتتاح و تقدیم شهروندان گردید.شهردار نسیم شهر در خاتمه 
از حمایت های بی دریغ استاندار تهران  در راستای تحقق وعده 
مدیریت ش��هری و اجرای این پروژه که باعث تحول و بهبود 
کیفیت زندگی شهروندان و کاهش گره ترافیکی و رفع مشکل 

زیست محیطی در این منطقه شده قدردانی نمود.

دیدارمدیرسرپرستیبانکصادراتبامدیر
عاملشرکتآبوفاضلاباستانمرکزی

رضا صفی خانی مدیر ش��عب بانک صادرات اس��تان مرکزی با 
حضور در دفتر کار حشمت اله عباسی مدیرعامل شرکت آب وم 
فاضلاب استان مرکزی با وی دیدار و گفتگو کرد. در این دیدار 
در خصوص  تعاملات بانکی فی ما بین شرکت آب و فاضلاب 
و بانک صادرات و اس��تفاده از ظرفیت های موجود برای ارائه 
تسهیلات به کارکنان مجموعه آبفا، بر اساس چهارچوب قوانین 

بانک مرکزی گفتگو و تبادل نظر صورت گرفت

انجامبیشاز۴۰۳خدمتغیرحضوریدر
شرکتگازایلام

   رئیس روابط عمومی ش��رکت گاز اس��تان ایلام با اش��اره به 
اینکه در شش ماهه اول سال جاری بیش از ۴۰3 خدمت متنوع 
در میز خدمت ش��رکت گاز اس��تان به صورت غیرحضوری به 
آحاد مختلف مردم ارائه ش��ده  اس��ت،گفت: خدمات الکترونیک 
و توسعه آن در راستای ارتقا و افزایش رضایتمندی مشترکین 
در ش��رکت گاز اس��تان ایلام اجرا ش��ده است.به گزارش روابط 
عمومی شرکت گاز استان ایلام؛”صابر شفیعی” افزود: خدمات 
غیرحضوری شرکت گاز از طریق سامانه جامع اینترنتی ارتباط 
با مش��تریان )crm(، وب س��ایت اینترنتی ش��رکت گاز استان، 
تلفن گویای  2۴ ساعته، اپلیکیشن اندروید تلفن همراه، سیستم 
پیامکی و غیره انجام می ش��ود.وی اظهار داش��ت: این خدمات 
شامل درخواست، انتقاد، شکایات تلفنی، محاسبات قبض گاز، 
درخواس��ت نص��ب و جابجایی علمک، خدم��ات الکترونیکی، 
اس��تعلام، فرآیند تس��ویه حساب، پیشنهادات، تغییر نام، وصل 
مجدد گاز، درخواست شبکه گاز، دریافت آخرین قبض و غیره 
بوده اس��ت.رئیس روابط عمومی ش��رکت گاز اس��تان ایلام به 
خدمات ارائه ش��ده به مش��ترکین اش��اره و تصریح کرد: از این 
تعداد خدمت  13 پاس��خگویی، 5 مورد پیش��نهاد و 385 مورد 
درخواس��ت ثبت ش��ماره کنتور، دریافت آخرین قبض، نصب و 
جابجایی علمک، تغییر ش��ماره تماس، نصب علمک ش��هری 
و روس��تایی، پرداخت قبض آنلاین و غیره بوده است.ش��فیعی 
تأکید کرد: سرعت بخشیدن در امر خدمت رسانی، پاسخگویی 
مناس��ب و تکریم ارباب رجوع که موجب افزایش حس اعتماد 
مردم به خدمتگزاران خود در شرکت گاز استان ایلام می شود 

افتخاری ارزشمند است .

نیروگاهگازیدورودرتبهسومآمادگیتولیددر
کشورراکسبکرد.

به گزارش روابط عمومی ش��رکت مدیریت تولید برق ش��هید 
مفتح، سرپرست امور نیروگاه گازی دورود در این خصوص اظهار 
کرد: کاهش چشمگیر نرخ خروج اضطراری و افزایش آمادگی 
تولید برق در نیروگاه گازی دورود موجب ش��د تا این نیروگاه 
رتبه سوم آمادگی تولید را بر اساس نرخ خروج کلی و داخلی در 
شش ماهه نخست امسال در بین نیروگاه های حرارتی مقیاس 
کوچک کس��ب کند.وحید آس��ترکی افزود: پایداری واحدهای 
نیروگاه و کاهش خروج اضطراری را از مهمترین شاخص های 

ارزیابی واحدهای نیروگاهی برشمرد.

اخبار کوتاه

شهرستان 

مشارکت ۵00 مدرسه گلستانی در جشن عاطفه هاگهرزمین واحد نمونه صنعتی استان کرمان شد
عبداله��ی- تج��ارت: ش��رکت معدنی و صنعتی گهرزمی��ن در همایش تجلیل از 
واحدهای برتر صنعتی و معدنی استان کرمان و گرامیداشت روز صنعت و معدن 
و همچنی��ن هفت��ه صنای��ع کوچک، عنوان واحد نمونه صنعتی اس��تان کرمان در 
س��ال 1۴۰2 را به خود اختصاص داد.همایش تجلیل از واحدهای برتر صنعتی و 
معدنی استان کرمان و گرامیداشت روز صنعت و معدن و همچنین هفته صنایع 
کوچک با حضور استاندار کرمان، نماینده مردم کرمان و راور در مجلس شورای 
اس��لامی، رئیس س��ازمان صمت، رئیس خانه صنعت کش��ور و جمعی از مدیران 

واحدهای صنعتی و معدنی اس��تان در تالار وحدت دانش��گاه ش��هید باهنر کرمان برگزار ش��د.در این مراس��م که به 
منظور معرفی واحدهای نمونه صنعتی استان در سال 1۴۰2 برگزار شده بود، شرکت معدنی و صنعتی گهرزمین، 
عنوان واحد نمونه صنعتی استان کرمان در سال 1۴۰2 را به خود اختصاص داد.مهدی دیانت پور، مدیر استراتژی 
مهندس��ی سیس��تم ها، در این خصوص اظهار داش��ت: معیار انتخاب واحد نمونه صنعتی، اجرای ارزیابی عملکرد با 
بالاترین کیفیت است. در همین راستا، شرکت معدنی و صنعتی گهرزمین با انجام ارزیابی های لازم و مشارکت 

در فرآیند ارزیابی، موفق به دریافت لوح و تندیس واحد نمونه صنعتی استان شد. 

نیلوفراحمدی- تجارت؛ مدیرکل کمیته امداد امام خمینی)ره( گلس��تان گفت: با 
استفاده از ظرفیت آموزش و پرورش حدود 1۰۰ هزار پاکت توزیع شد که 8۰ هزار 
دانش آموز در 5۰۰ مدرسه در جشن عاطفه ها مشارکت داشتند.عیسی بابابی در 
گفتگو با خبرنگارما اظهار کرد: افزون بر 8 میلیارد ریال توسط مدارس استان بین 
خانواده های تحت پوشش در مناطق کم برخوردار توزیع شد.مدیرکل کمیته امداد 
امام خمینی)ره( گلستان با بیان اینکه این نهاد 18 هزار و 5۰۰ دانش آموز را زیر 
پوشش دارد، افزود: در جشن عاطفه های امسال 21 هزار و 5۰۰ بسته نوشت افزار 

به ارزش هر کدام پنج میلیون ریال برای دانش آموزان زیرپوشش با کمک خیرین، مراکز نیکوکاری و دولت و این 
نهاد در استان توزیع شد.وی تصریح کرد: در جشن عاطفه ها در سال گذشته افزون بر 18 میلیاردتومان پوشاک، 
البسه و سبد معیشتی با کمک مردم جمع آوری شد که این رقم امسال به بیش از 25 میلیارد تومان رسید که رشد 
2۰ درصدی را نسبت به  سال گذشته داشته است.وی ادامه داد: سال گذشته با همکاری کمیته امداد استان ۴۷۰ 
نفر از بازماندگان تحصیل برگردانده شدند.بابایی اظهار کرد: برای ترویج فرهنگ انفاق و احسان بین دانش آموزان 
از مدیران مدارس خواستیم تا پاکت های جمع آوری شده را به دانش آموزان مدارس کم برخوردار برسانند.گفتنی 

است جشن عاطفه های امسال از 15 شهریور تا 15 مهرماه در سراسر استان برگزار شد. 

۴۵۰۰میلیاردریالبرایرفعنقاطحادثهخیزکهگیلویهوبویراحمدنیازاست
پاک- تجارت: معاون اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان کهگیلویه 
و بویراحم��د گف��ت: 88۷ نقطه حادثه خیز در س��طح کش��ور وج��ود دارد که از این 
تعداد 13 نقطه در این اس��تان مش��خص ش��ده و اعتبارات مورد نیاز برای رفع این 
نقاط حادثه خیز اس��تان چهار هزار و 5۰۰ میلیارد ریال اس��ت.محمد حس��ین پور 
اظهار کرد: از مجموع 13 نقطه نقطه حادثه خیز در استان کهگیلویه و بویراحمد 
پنج نقطه در س��ال 1۴۰2 به همت مجموعه راهداری رفع ش��د.وی تصریح کرد: 
مجموع��ه عوام��ل معاونت راهداری اداره کل راهداری اداره کل راهداری و حمل 
و نقل جاده ای استان کهگیلویه و بویراحمد و پیمانکاران این حوزه عملیات رفع 

نقاط حادثه خیز را به جهت اهمیت موضوع در اولویت برنامه های خود قرار داده 
اند. معاون راهداری اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای اس��تان کهگیلویه 
و بویراحمد اعتبارات مورد نیاز برای رفع نقاط حادثه خیز اس��تان را چهار هزار و 
5۰۰ میلی��ون ری��ال عن��وان کرد و افزود: در صورت تخصیص اعتبار به س��ازمان 
راه��داری ت��ا پایان س��ال جاری عملیات اجرای��ی و رفع نقص این 13 نقطه حادثه 
خیز انجام خواهد شد.حس��ین پور عنوان کرد: تاکنون هیچ اعتباری برای حذف 
نقاط حادثه خیز به ما تخصیص داده نشده است، پیمانکاران این طرح ها به رغم 
عدم پرداخت هیچ گونه اعتباری به صورت ش��بانه روزی در حال فعالیت و اتمام 

کار هستند.وی با اشاره به عملیات اجرایی رفع دو نقطه حادثه خیز در شهرستان 
بهمئی، ابراز کرد: عملیات اجرایی س��ه نقطه حادثه خیز در شهرس��تان کهگیلویه 
به پایان رس��یده که یک نقطه دیگر در منطقه دس��تگرد و با اعتبار 185 میلیارد 
ریال در حال انجام است.معاون راهداری اداره کل راهداری اداره کل راهداری و 
حمل و نقل جاده ای استان کهگیلویه و بویراحمد از شناسایی 2 نقطه حادثه خیز 
در شهرستان چرام خبر داد و تصریح کرد: این دو نقطه با پروژه راه و شهرسازی 
مشترک بوده که به محض تعیین تکلیف از سوی این اداره کل اقدامات زود بازده 

جهت آشکار سازی را انجام خواهیم داد.

برگ��زاری همای��ش ب��زرگ ترویج فرهن��گ ایمنی 
رانندگ��ی در نسیم ش��هر ب��ه مناس��بت هفت��ه فراجا.

تجارت-بهارس��تان-علی کیوان��ی ، همای��ش بزرگ 
ترویج فرهنگ ایمنی رانندگی در نسیم ش��هر با تأکید 
بر نقش هوشمندسازی و مسئولیت پذیری نسل جدید 
برگزار شد.به گزارش روزنامه تجارت به نقل از روابط 
عمومی شهرداری نسیم شهر ، به مناسبت هفته نیروی 
انتظام��ی )فراجا(، همایش ب��زرگ آموزش ترافیک با 
محوری��ت “ترویج فرهنگ ایمن��ی در رانندگی امروز 
18 مهرم��اه ب��ا حضور زرگران  ریاس��ت پلیس راهور 
وی��ژه غرب اس��تان تهران،عس��گری نی��ا  فرماندهی 
انتظامی شهرس��تان، حجت الاسلام والمسلمین حاج 
آق��ا حس��ینی امام جمعه بخش بوستان-نسیم ش��هر، 
محمدرضا باباحس��ینی ش��هردار نسیم ش��هر، شریفی 
معاونت سیاسی،  امنیتی و اجتماعی فرمانداری و جمعی 

از مس��ئولین شهرس��تان بهارستان و بخش بوستان در 
س��رای محله ش��هرداری نسیم شهر برگزار شد.در این 
مراسم، زرگران، فرماندهی راهور غرب استان تهران، 
ضمن اش��اره به فقدان کمربندی در منطقه بهارس��تان 
که می تواند بار ترافیکی را کاهش دهد، خواستار تداوم 
تلاش های مسئولین شهرستان برای حل این چالش 
شد.زرگران، فرماندهی راهور غرب استان تهران تأکید 
کرد: هوشمندس��ازی ترافیک و مسئولیت پذیری نسل 
جدید، کلید کاهش تصادفات است و هوشمندسازی با 
کمک دوربین های نظارتی که به صورت ش��بانه روزی 
اعم��ال قانون می کنند، تأثیر چش��مگیری در کاهش 
تخلفات رانندگی خواهد داش��ت.”زرگران، فرماندهی 
راهور غرب اس��تان تهران به اقدامات مثبت مدیریت 
شهری در زمینه کاهش تصادفات نیز اشاره کرد و افزود: 
“باید در کاهش تصادفات تأثیرگذار باش��یم و فرهنگ 
رانندگی صحیح را برای نسل جدید پایه گذاری کنیم. 
همه ما در برابر ش��هروندان مس��ئول هستیم.”زرگران 
در ای��ن همای��ش با حض��ور در میان کودکان حاضر از 
آن ها اس��تقبال کرد و گفت: “شما کودکان پلیس های 
ما هس��تید و پلیس دوس��ت شماست.” وی از کودکان 
خواس��ت تا به عنوان چش��م و گوش پلیس، در صورتی 
که والدینش��ان تخلفی مرتکب ش��دند، آن ها را متوجه 

کنند.

 تفاه��م نام��ه همکاری روز دوش��نبه بین ش��رکت 
پالایش نفت امام خمینی)ره( شازند و اداره کل منابع 

طبیعی و آبخیزداری استان مرکزی منعقد شد.
مدیرعامل ش��رکت پالایش نفت امام خمینی)ره( 
شازند در این آیین گفت: حق داشتن محیط زیستی 
سالم، یکی از مهمترین حقوق های بشری به شمار 
م��ی رود ک��ه این حق نه تنها از مصادیق  برجس��ته 
حقوق همبستگی است و در نسل سوم حقوق بشر 
مقوله بن��دی می ش��ود، بلکه  لازمه تحقق توس��عه 
سیاس��ی، اقتص��ادی، اجتماعی و فرهنگی اس��ت.

مجی��د رجبی افزود: پالایش��گاه ش��ازند به عنوان 
یکی از ش��رکت های پالایش��گاهی بزرگ کش��ور 
برای تحقق مسوولیت اجتماعی در زمینه حفاظت 
از محیط زیس��ت مانند تکثیر گونه های ارزش��مند 
نقش آفرین��ی می کن��د و اعضای هی��ات مدیره نه 
تنه��ا هی��چ مخالفتی در این خص��وص ندارند بلکه 
در صورت ارائه مس��تندات قانع کننده، از این طرح 
حمایت ه��م می کنند.وی ضمن تقدیراز مجموعه 
همکاران پالایشگاه و مدیرکل و کارکنان اداره کل 
منابع طبیعی استان مرکزی در خصوص جابجایی 
درختان حریم پالایش��گاه، گفت: خروجی مصوبه 
هم��کاری م��ا با اداره کل مناب��ع طبیعی باید برای 
هیات مدیره مشخص باشد، لذا در صورتی که منابع 

طبیعی مستندات لازم را ارائه کند، که سال گذشته 
چه تعداد درخت در محدوده پالایشگاه کاشته شده 
است، می توانیم نسبت به تامین اعتبارات لازم اقدام 
کنیم.رجبی اظهار کرد: کمک به محیط زیست در 
واقع کمک به حیات بشریت است و اکنون که استان 
مرک��زی ب��ا چالش کم آبی و بیابانی ش��دن اراضی 
مواجه است، همه وظیفه دارند با پشتیبانی و حمایت 
از اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری اس��تان، در 
جهت کاشت گونه های متناسب با آب و هوای این 
خط��ه نقش آفرینی کنند.وی تصریح کرد: اقدامات 
اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان مرکزی 
در مقابله با بیابان زایی و کش��ت درختان متنوع در 
نقاط مختلف اس��تان قابل تقدیر اس��ت.در این آیین 
تفاهم نامه کاش��ت 12 هزار اصله نهال بین شرکت 

پالایش نفت امام خمینی)ره( شازند منعقد شد.

همکاری بين پالایشگاه شازند و منابع طبيعی استان مرکزی همایش ترویج فرهنگ ایمنی رانندگی در نسيم شهر

نظام مدیریت شهری به سمتی برود که برای چالشها و مشکلاتی 
که  شهرهاست از طریق استفاده از راههای علمی با کمک مرکز 
پژوهشها  اقداماتی اساسی انجام دهد.  به گزارش اعظم صفری 
خبرنگار تجارت از شیراز ،شهردار شیراز در گردهمایی و نشست 
تخصصی روسای مراکز پژوهشی شوراهای اسلامی کلانشهرها 
در شیراز نیز با اشاره به چرایی ضرورت وجود واحدهای پژوهشی 
در دس��تگاهها و س��ازمانهای اجرایی گفت: دلیل به ثمر ننشستن 
واحدهای پژوهش��ی  ان اس��ت که برای رسیدن  نتیجه مطلوب و 
درمان حتما باید پژوهش، بررسی و تحقیق انجام شود. محمد حسن 
اس��دی افزود: در این ارتباط  ش��اید این  در حوزه مدیریت ش��هری 
نو باشد، اما معتقدم مدیریت شهری مثل یک کالبد و بدن است 
و کس��ی نمی تواند ادعا کند که در همه موارد متخصص اس��ت و 
هیچکس همه چیزدان نیست و نمیتواند بگوید از همه بخشهای  
مدیریت ش��هری از محیط زیس��ت، ترافیک، عمران، فضای سبز 
و همه بیش از 3۰۰ وظایف شهرداری آگاهی کامل دارد بلکه هر 
کدام از این بخشها نیازمند مشاور و متخصص همان بخش است. 
وی تصریح کرد:همین امر می طلبد که  نظام مدیریت شهری به 
سمتی برود که برای چالشها و مشکلاتی که  همه شهرهاست از 
طریق استفاده از راههای علمی با کمک مرکز پژوهشها  اقداماتی 
اساسی انجام دهد. شهردار شیراز با تاکید بر پیگیری راه حلهای 
علمی برای رفع برخی مشکلات مشترک میان شهرها از جمله 
ترافیک و فضای سبز گفت:امیدواریم  این جلسه به سمتی برود 
که به راهکارهایی برای رفع این مش��کلات دس��ت یابیم،معتقدم  
مدیری��ت ش��هری در یک کلام خود  ق��وه جداگانه در کنار قوای 
س��ه گانه دیگر اس��ت و اگر در کش��ور قوه مقننه، قضاییه و مجریه 
داریم یک قوه مدیریت شهری هم داریم که در هیچ جایی نمی 

گنجند و به نظر میرسد مسیر کشور از مدیریت شهری میگذرد و 
نقش شورا میتواند در پارلمان شهری بسیار در این ارتباط اثر گذار 
باشد.اس��دی گفت:امروز ما با تعامل ش��ورا به نتایج خوبی دس��ت 
یافتیم و حوزه معاونت برنامه ریزی ما هم تعامل بس��یار خوبی با 
مرکز پژوهشهای شورای شهر دارد.وی با اشاره به سفر اخیر خود 
و وضعی��ت بحران��ی ترافیک و آلودگی ه��وا در آنجا گفت:باید در 
زمینه رفع این مش��کلات  پژوهش، و کار ش��ود و مرکز پژوهشها 
هم باید راه حل چالش هایی  ما با آن دس��ت به گریبان هش��تیم 
را پیدا کند.اس��دی گفت:امروز دنیا دارد به س��مت هوشمند سازی 
میرود اما ما هنور ش��هر الکترونیکی نداریم،آنها به ش��فاف سازی 
رسیدند اما ما هنوز درگیر بروکراسی اداری هستیم و باید خروجی 

اینگونه نشستها راهکارهایی برای رفع مشکلات و مسائلی مانند 
ترافیک،فضای سبز،شهر هوشمند،سرمایه گذاری در شهرها به 

ویژه کلانشهرها باشد.

نیازمندایجادیکهویتواحدمیانمراکزپژوهشی �
شورایشهرهاهستیم

 رئیس هیات امنا مرکز پژوهش��های ش��ورا ش��هر ش��یراز که در 
گردهمایی و نشست تخصصی روسای مراکز پژوهشی شوراهای 
اسلامی کلانشهرها گفت :ما نیز خوشبختیم که در اجرای فرامین 
رهبر یک کار از جنس پژوهش��ی تحت عنوان س��ند سومین حرم 
اهل بیت)ع( را در دستور کار گذاشتیم. سید ابراهیم حسینی افزود: 

این س��ند هم اکنون تنظیم ش��ده و در حال تدوین برنامه های 
عملیاتی آن هستیم که شورا و اعضا آن از ستونهای مهم تدوین 
این س��ند هس��تند.رییس شورای اسلامی شهر شیراز: به اهمیت 
حوزه پژوهش در ارکان مدیریتی اظهار داش��ت: اصولا اداره یک 
روستای کوچک هم بدون نگاه علمی و پژوهشی امکان ندارد،چه 

برسد به کلان شهر ها

تشکیلدبیرخانهدائمیمراکزپژوهشیشوراهای �
کلانشهرهایکشور

 دبیر همایش روسای مراکز پژوهشی شوراهای کلانشهرهای کشور  
و رئیس مرکز پژوهشهای شورای شهر شیراز در این گردهمایی با 
اشاره به برخی عناوین شیراز به عنوان سومین حرم اهل بیت)ع( 
پایتخت فرهنگی کشور و پایتخت محیط زیست آسیا با اشاره به 
برخ��ی محورهای برگ��زاری این همایش گفت: انتقال تجربیات 
در حوزه اساسنامه های مصوب مراکز پژوهشی شورای اسلامی 
کلانشهر های کشور، ارائه راهکارهای عملی افزایش نقش آفرینی 
مراکز پژوهشی  در بهبود عملکرد مدیریت شهری و سیاستگذاری 
شوراها، تعیین دبیرخانه دائمی مراکز پژوهشی شوراهای اسلامی 
کلانشهرهای کشور و پیگیری فعال سازی پورتال جامع مطالعات 
مدیریت ایران از جمله مهمترین محورها و دستاوردهای این نشست 
است. امیر سجاد عابدی افزود:یکی از مهمترین مباحث ما در این 
نشست بحث ایجاد سامانه یکپارچه مطالعات شهری است که با 
توجه به اینکه بسیاری از مشکلات شهرهای بزرگ یکسان است و 
بررسی هر کدام هزینه های بسیاری روی دست شهرها می گذارد 
با اجرای این سامانه و استفاده از تجربیات دیگر شهرها میتواند تا 

حدود زیادی هزینه ها را کاهش داد.

شهردار شیراز در گردهمایی روسای مراکز پژوهشی شوراهای اسلامی کلانشهرها: 

خروجی اینگونه نشستها باید راهکاری برای رفع مشکلات و مسائل شهری باشد

مدیرعامل ایزوایکواعلام کرد: 

فرارسرمایهها،چالشبزرگصنایعدریایی
بندرعب��اس- قاس��می-مدیرعامل و نای��ب رئیس هیئت مدیره 
مجتمع کش��تی س��ازی و صنایع فراساحل ایران اظهارداشت:در 
چهار سال گذشته، 1۰ محور اصلی برای توسعه و بهبود عملکرد 
مجتمع تعریف شده است که برخی از این محورها شامل افزایش 
بهره وری، بهبود س��یمای عمومی شرکت، تقویت برند ایزوایکو، 
و گس��ترش فعالیت های تعمیر و س��اخت کش��تی و شناورها شده 
است.س��لمان ضربی در حاش��یه بازدید نماینده مردم هرمزگان در 
مجلس خبرگان رهبری از ظرفیت ها، توانمندی ها، پروژه های 
جاری و بخش های مختلف ایزوایکوادامه داد: اکنون پروژه های 
متعددی در دس��ت اجرا داریم، از جمله س��اخت کشتی های 1۴5 
متری، یدک کش ها، و تعمیر کش��تی هایی که تقریباً 8۰ درصد 

ظرفیت ما را اش��غال کرده اند.وی با اشاره به 
مش��کلات ناش��ی از فرار سرمایه ها به خارج 
از کشور گفت:بسیاری از کشتی های ایرانی 
برای تعمیرات به کش��ورهای دیگری مانند 
چین و کره جنوبی می روند و این مسئله منجر 
به خروج ارز از کش��ور می ش��ود و اگر بتوانیم 
بازار کار داخلی را تقویت کنیم و کشتی ها را 

در داخل تعمیر و نگهداری کنیم، می توانیم بخش قابل توجهی 
از این درآمدها را حفظ کنیم.مدیرعامل ایزوایکو در زمینه ساخت 
سکوهای نفتی و گازی و همکاری با شرکت های بزرگ نفت و گاز 
اشاره کرد و افزود:  در حال حاضر پروژه های بزرگی مانند توسعه 

میدان نفتی فروزان و فاز 11 پارس جنوبی را 
در دست اجرا داریم و این پروژه ها از اهمیت 
اس��تراتژیک بالایی برخوردارند و می توانند 
نقش مهمی در تأمین انرژی کشور ایفا کنند.

ضربی به برنامه های آینده مجتمع اشاره کرد 
و گفت : این مجتمع قصد دارد در سال های 
آینده پروژه های بزرگی را در حوزه ساخت و 
تعمیر کش��تی ها، س��کوهای نفتی و دیگر زیرساخت های دریایی 
انجام دهد.آیت الله محسن ابراهیمی،نماینده مردم هرمزگان در 
مجلس خبرگان رهبری، نیز در این نشس��ت افزود: هرمزگان به 
دلی��ل موقعیت جغرافیایی و س��احلی خ��ود، ظرفیت های  زیادی 

در ح��وزه اقتص��اد دری��ا و صنایع دریایی دارد اگر این ظرفیت ها به 
درستی مدیریت شود، می تواند به توسعه اقتصادی و ایجاد اشتغال 
گس��ترده در اس��تان کمک کند. وی اهمیت جذب سرمایه گذاری 
در استان تأکید کرد و گفت: بدون ایجاد بسترهای مناسب برای 
جذب سرمایه گذاری داخلی و خارجی، نمی توانیم به رشد اقتصادی 
مطلوب دست یابیم. اصلاح ساختارهای حکمرانی اقتصادی یکی 
از اولویت های اساسی است.وی تصریح کرد: ایزوایکونقش مهمی 
در توسعه کشوردارد و اگرکسی دغدغه توسعه کشور و اقتصاد دریا 
محور را دارد باید از مجموعه های فعال در این حوزه حمایت کند.

دراین نشس��ت بر ضرورت همکاری بیش��تر میان بخش دولتی و 
خصوصی برای توسعه صنایع دریایی و نفتی کشور تأکید شد.  


